
Krzysztof Kukucki
Radny Miasta Wloclawek

Wtoclawek, I sierpnia 2017 r.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacia

w imieniu mieszkaic6w wrocfawka, zwracam sie z prosbq o przeanarizowanie mozriwoscizwiqkszenia czestotriwoici rinii nr 2 Miejskiego przedsiqbiorstwa Komunikacji sp. z o.o. weWoclawku.


